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Emne: Gå-hjem møde: Hvordan gør vi CO2-kvotesystemet endnu bedre?

Invitation:

Dansk Energi/Concito inviterer til gå-hjem-møde:
Hvordan gør vi CO2-kvotesystemet endnu bedre? 

Dansk Energi og CONCITO inviterer til debat om kvotesystemets fremtid på et gå-hjem- møde i 
kantinen på 5. sal i Dansk Energi, Rosenørns Alle 9, 1970 Frederiksberg C den 20. oktober fra kl. 
15.00 til 16.30.

Det er gratis at deltage, men vi skal have din tilmelding af hensyn til det praktiske til Maj-Britt 
Meyer Hansen, kommunikationskoordinator, mbh@danskenergi.dk senest fredag den 16. oktober.

Ordstyrer: Lars Hansen, Dansk Energi

Program

Kl. 15.00-15.20
”Bør der indføres top-/bundpriser i CO2-kvotesystemet og hvordan?”
v/ Frans Clemmesen, cheføkonom i Dansk Energi

Kl. 15.20-15.30
”Hvorfor top-bundpris og hvor høj/lav bør den være?”
v/ Martin Lidegaard, formand CONCITO

Kl. 15.30-15.40
”Er CO2-kvotesytemet den rigtige reguleringsmekanisme, og hvordan kan systemet 
forbedres?”
v/ Anne Grethe Holmsgård, energipolitisk ordfører for SF

Kl. 15.40 – 16.00
Pause

Kl. 16.00 – 16.30
Spørgsmål og debat

Kl. 16.30 –
Sandwich

Husk:
Tilmelding til Maj-Britt Meyer Hansen, kommunikationskoordinator, mbh@danskenergi.dk, 
senest fredag den 16. oktober.

Med venlig hilsen
Dansk Energi
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Kommunikationskoordinator
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mbh@danskenergi.dk
Rosenørns Alle 9
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Det Energipolitiske Udvalg 2009-10
EPU alm. del Bilag 10
Offentligt


